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Notulen van de Algemene Ledenvergadering Sietar Nederland 15 april 2014 
 

Locatie: Utrecht: Restaurant Tamouda  
18.00 inloop -22.00 uur Sluiting 
 
Het bestuur heeft besloten het Thema van 2014  “Out of the Box” door te voeren in de ALV en de 
leden tijdens een marktplaats te voorzien van interactieve vergadermomenten. Voor jullie ligt de 
verslaglegging van dit experiment. 
 
Aanwezig: 
Jacqueline Franssens, Ursula Brinkmann, Yvonne Verhoeff, Mijnie Oosterom, Jan Hoogewerff, Yvonne 
van der Pol, Erik Slagt (geen lid, webmaster), Luuc Mergler, Norella Verwoord, Francien Wieringa, 
Marianne van Eldik Thieme, Michel Koot, Leontine Keijzer-Gango, Hanneke Brakenhoff, Dieko Boekel, 
Karin Mulders 
 
Afwezig met kennisgeving: 
Jackie van de Kroft, Nicole Kienhuis, Vincent Merk, Laura Dierx, Juanita Wijnands, Willem van Hoorn, 
Ria Chin Kon Sung, Gilberto Slengard. 
 

Notulen 

1. Opening 
Inloop met drankje 
Voorzitter Jacqueline Franssens opent de markt en heet de aanwezigen van harte welkom. Het 
vereiste quorum (15 leden en 3 aanwezigen met schriftelijke mandaat van afwezigen) is bereikt. 

2. Notulen 2013   
Notulen zijn goedgekeurd met volgende aanpassingen. 
Punt 3. Francien gaf aan dat Henning had verzocht de website in de lijn van SEU te houden. 
Punt 4. PR: Vermeld moet worden dat moet worden onderzocht hoe studenten kunnen worden 
benaderd en waar zij kunnen worden ingezet. Welk potentieel zit er onder Sietarleden om een 
actievere PR en samenwerking met hogescholen en universiteiten te bewerkstelligen? Hoe kan Sietar 
op een lijst komen te staan om zo bekend te worden bij studenten? Welke hogescholen zijn nog niet 
bij ons in beeld? 

3.  ALV-zaken: Formeel gedeelte omtrent secretariaat, penningmeester en kascommissie 

 Dankwoord voor en van de huidige secretaris Yvonne Verhoeff. Tevens overhandiging van cadeau 
en mededeling dat Yvonne wegens haar inzet en bijdrage gedurende de jaren voortslepende 
problemen met de website, evenals 10 jaar lang het secretariaat verzorgen tot erelid is benoemd. 
Benoeming nieuwe secretaris Karin Mulders.  

 Kascommissie is akkoord met het verslag financiële administratie 2013. Geeft wel als aanbeveling 
een boekhoudprogramma te installeren met interne check waardoor de administratie 
gemakkelijker te doen is. Het huidige Excel-programma is hierin niet toereikend. Minimale kosten 
zijn € 150,- exclusief installeren. De ALV stelt voor een oproep te doen onder de leden om uit te 
kijken naar een eventuele vrijwilliger. 

 Michel vraagt uitleg omtrent de besteding van € 3000,- aan de documentaire over Geert Hofstede 
en de stand van zaken in deze.  Jacq. geeft aan dat komende 11 sept. de lancering van de 
documentaire in Groningen plaats zal vinden en dat daarna de documentaire op internet te 
bekijken is. Vanuit de leden volgt de vraag of dit gratis is, omdat we immers ook al mee hebben 
betaald. Jacq. gaat hier wel vanuit. Sieterianen worden  ingelicht wanneer zij de docu kunnen 
downloaden. 
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 Ursula geeft uitleg over de grote reserve. Hieruit is in eerdere jaren de investering in verbetering 
van de website betaald en een bijdrage om de start van de zojuist genoemde documentaire 
mogelijk te maken. Vragen over de begroting worden tijdens de marktplaats gesteld.  
 

4. Terugblik activiteiten 2013  en blik naar de toekomst  2014 (ppt’s zijn te downloaden van 
de Sietar-website) 

 Activiteitencommissie door Mijnie Oosterom: 
 
De AC heeft 8 geslaagde activiteiten georganiseerd. De 11-stedentocht blijkt een succesformule. 
Groningen (met de Hanze Hogeschool) had ruim 140 betalende deelnemers, Tilburg (samen met 
Tilburg University) 91 betalende deelnemers. Ook de andere avonden waren goed bezocht. De 
samenwerking met UvT heeft ook nog enkele proefschriften van promivendi opgeleverd die 
tijdens deze avond worden verloot. 
S2M Utrecht was in het begin moeilijk te vinden, maar blijkt nu voor vrijwel iedereen de beste 
plek te zijn om bijeenkomsten te houden. 
De AC heeft afscheid genomen van Inge van Oeveren, omdat de taken moeilijk te combineren 
waren met haar werk. Carla van Beek heeft de plek van Inge ingenomen. 
Michel Koot is in 2013 het AC komen versterken. 
 
 
Social Media door Yvonne van der Pol: 
In 2013 is de aanzet gemaakt voor een betere PR, zowel tastbaar via flyers en banner, als ook de 
verbetering van de website. Yvonne gaf de verschillen aan hoe het eerst was en hoe de website 
nu is en communicatie nu plaatsvindt. Het archief is opgeschoond en de website ziet er 
representatief uit.  
Leden kunnen achter het slotje de interne verenigingszaken bekijken. Cijfers laten zien dat de 
website goed wordt bekeken. 
1/3 (131) van de Sietarleden heeft zich aangesloten bij de LinkedIN-groep van Sietar NL. 2/3 van 
de LinkedINgroepsleden zijn geen lid van Sietar NL. Hier ligt een kans hen te bewegen lid te 
worden. In 1,5 jaar hebben er 73 discussies plaatsgevonden. Verder is er inhoud gegeven d.m.v. 
oproepen; inhoudelijke discussies (thema’s voorafgaande aan bijeenkomsten); aankondigingen; 
polls; delen van actualiteiten; verenigingszaken en toekomstige bijeenkomsten. 

 SEU door Hanneke Brakenhoff: 

Sinds november 2013 heeft Hanneke de taken van Marianne van Eldik Thieme overgenomen. 
Marianne krijgt als dank voor haar werk eveneens door Jacq. een cadeau overhandigd. Hanneke 
geeft wat indrukken hoe zij tot nu toe SEU heeft ervaren.  

 Het SEU doet meer dan alleen het organiseren van congressen 

 Vertegenwoordigers zijn afkomstig uit 10 lidstaten en 2 representeren onafhankelijke 
leden.  

 
Daarmee is het een veelkleurig gezelschap, zowel in grootte, leeftijd als cultureel.  

Duitsland heeft +/- 700 leden, Nederland is een goede derde. In  SEU lijkt het soms dat sommige 
leden op eigen titel zitten i.p.v. afgevaardigden van een land. Hanneke gaf aan dat zij hier moeite 
mee heeft. 

Jan vraagt hoe het zit met de andere Sietar-landen.  
Jacq: Elke 6/7weken vindt er een skype overleg plaats met presidenten van circa 12 nationale 
Sietars. 
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Francien: - Ook ontfermt SEU zich over onafhankelijke leden om een landelijke vereniging te 
kunnen oprichten.   
Hanneke: Het gaat niet erg goed met veel landelijke Sietar verenigingen. Spanje was op een haar 
na “dood”. Engeland is verscheurd en Ierland heeft ook problemen. In tijden van malaise lopen 
mensen weg en juist in zulke tijden zou een vereniging een steunpilaar moeten zijn. Hier en daar 
heeft Sietar meer een sociëteitskarakter en trekt zich het lot van de wereld aan i.p.v. een branche 
vereniging.  
 
 Hanneke: -Maar ook leden vinden het vreemd dat SEU zich niet laat zien op platformen van 
diversiteit, etc. SEU worstelt nog altijd met de eigen identiteit. Zij stelt zich ook de vraag of SEU 
door verschillende landen wordt vertegenwoordigd of dat de vragen die vertegenwoordigers 
stellen slechts van de leden zijn die aan SEU zijn gelinked?  
Marianne complimenteert Hanneke met haar uiteenzetting en geeft aan dat de eerder genoemde 
doelstellingen niet als zodanig bij de leden leven.  
Marianne: -Sinds het laatste congres zijn diverse commissies actief, zoals Grants & Sponsorship. 
Jacq: Binnen Sietar NL zijn er ook leden die lid van één van die commissies zijn. 
Executive Officer is Manuel Garcia Ochando die eerder het congres in Tallinn heeft georganiseerd 
en dat nu ook in Valencia gaat organiseren. Hofstede documentaire wordt daar ook getoond, 
want SEU heeft immers ook meebetaald. 

5. Marktplaats en discussiepunten 

Het bestuur heeft diverse vragen aan de ALV voorgelegd. Deze zijn plenair besproken. We 
prioriteren welke we centraal behandelen. Hieronder een opsomming van wat leden hebben 
aangegeven. 

 Sietar Europe : Aandachtspunten? 

 In aanloop van Congres in Valencia: opzet en structuur Tallinn evalueren. Nu was er alleen 
evaluatie op programma onderdelen en niet op de duur van workshops, TED-talks etc. 
Verdieping gemist. 

 Best Practice. Sietar Duitsland 2012. Opbouwend van een onderdeel het volgend 
geïntegreerd. Geen losse onderdelen, echt Co-creatie. 

 Stimuleer het delen van ontwikkelingen en aanspreekpartners omtrent professionalisering en 
credentials.  

 Uitwisselen van ervaringen en smart delen tijdens congressen 
 

 Sietar :  1. Vakvereniging  of 2. Branchevereniging? 
1.> Iedereen kan lid zijn, het is vrijblijvend. Wat is het vak? 
2.> Afbakening van vakgebied, certificering, gedragscode, geschillencommissie, 

belangenvertegenwoordiging 

Wat wil je? 

 Vakvereniging met service van een branchevereniging; met werkgroep die landelijk discussies 
voert namens de beroepsgroep en studenten c.q. jong professionals vanzelfsprekend lid 
opnemen. 

 Sietar Wetenschap: Studenten en hun begeleiders (studiepunten) 

 Goed om met commissie te verkennen 

 Blijf vakvereniging. BV is veel te duur, bureaucratisch en ouderwets, in beeld hebben wat 
waar gebeurd, welke opleidingen en war te geleerd wordt. Praat met NVO2 e.a. over taken 
BV en (evt. samenwerking). BV is te hoogdravend als doel: we zijn een kleine club, veel leden 
komen heel weinig naar activiteiten. BV zal tot erg kleine vereniging leiden. 
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 Interculturele professionaliteit enerzijds waaraan een meetbare vorm moet worden 
aangegeven en anderzijds: trainers met weinig opleiding die fantastisch zijn, maar ook het 
omgekeerde!! Variatie tussen trainers is zo groot en daardoor moeilijk onder één noemer te 
brengen. 

 Wie durft de norm vast te leggen? 
 

6. Plenaire terugkoppeling 

2 discussiepunten zijn plenair behandeld 
 

 Binnen de begroting blijven of daar buiten en waarom? 

 Ga niet over de begroting. Als je iets hebt besloten, moet je je daar aan houden.  

 Ga door met investeren, programma is speerpunt, budget voor grote en belangrijke sprekers 
(1x per jaar) mag worden opgebruikt. 

 Overschrijd niet structureel. 

 Uitgaande van duidelijk doel, visie die eveneens kwaliteitsverbetering, concrete invulling van 
uitwisseling met universiteiten en hoge scholen 

 Grote kostenpost is de PR en de website (€ 1700,-). Het vergt zo’n 2 uur per week  onderhoud 
aan de website. Dit komt overeen met de uitgaven van € 1600,- meer uitgegeven dan dat er in 
2013 is binnengekomen. 

 Actief PR-plan (door student) met concrete streefgetallen te werven leden 

 Sparen hoeft niet, wees niet te zuinig: gebruik financiële ruimte om activiteiten en vernieuwing 
aan te brengen 

 Be out of the box, innovatief en creatief en overschrijdt indien nodig het budget. 

Ursula: Willen we de begroting fix hebben?  
Mijnie: Voorstel om een post onvoorzien op te nemen. 
Na discussie besluit de ALV het bestuur toestemming te geven om mits voorzien van argumenten, 
ieder jaar max. 10% van de reserve te gebruiken voor investeringen.  

 Via welke kanalen en op welke wijze wenst de ALV promotie vd activiteiten en 
bijeenkomsten? 

 Studenten inzetten om leden te werven (PR-plan Norella en Francien) Hoe? 
 

1. (werk)studenten en stagières van Hogescholen en Universiteiten inschakelen voor het 
schrijven en operationaliseren van het PR-plan. Dit leidt tot professionalisering en vergroten 
van naamsbekendheid. Tegen betaling (studententarief) 

2. Samenwerken om overeengekomen projecten en ideeën die bij Hogescholen en Universiteiten 
te lang op de plank hebben gelegen op te pakken. 

3. Vaker gebruik maken van netwerk van Sietarians die verbonden zijn met Hogescholen en 
Universiteiten. Dit wordt o.a. al gedaan door Eveline Schäeffer die met flyers studenten en 
docenten langs gaat. 

Dieko: Er zouden ambassadeurs moeten zijn die Sietar op Hogescholen en Universiteiten 
bekender maken.  
Jacq. voegt toe dat Eveline Schaeffer hiermee begonnen is.   
Hanneke: Er zou sprake moeten zijn van co-creatie. Bijvoorbeeld door een studenten-pitch die 
door docenten op hun school wordt geïnitieerd. 
Dieko: Sietar moet zich ook de vraag stellen wat zij voor studenten kan doen. Bijvoorbeeld 
begeleiding aan studenten bieden. 
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Jacq: Hoe krijg je dit over de bühne? Hoe activeer je docenten? Michel wil dit oppikken vanuit de 
IT, Francien via haar netwerk binnen de scholen. 
Wie wil participeren in een pril clubje waarin diverse loopbaancoaches, trainers van NOBCO en 
NOLOC actief zijn? 
Francien: gaf aan graag een keer vrijblijvend deel te nemen en er een verslagje van te maken en 
dit op LinkedIN te zetten. 
 

7. Rondvraag 

Francien: Op welke wijze worden leden actief betrokken bij Sietar aangelegenheden?  
Jacq.: Er worden weleens vragen uitgezet, maar weinig reactie. 
 
Om 22.00 uur sluit de voorzitter de Out of the Box vergadering en bedankt alle aanwezigen. 
 
 
Notulen, 
Karin Mulders 
Secretaris Sietar NL 

 

 
 
 
 
 

 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


